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Interpelacja 

 

Proszę o informację dotyczącą monitoringu miejskiego: 

- ile jest kamer na terenie gminy z podziałem na działające i nie działające, 

- czy jest korelacja między kamerami zamontowanymi na Placu Karola 

Marcinkowskiego a odbiornikiem znajdującym się w biurze Straży Miejskiej. 

- kto ma dostęp do obsługi monitoringu i nagrań z kamer gminnych, 

- jaka firma obsługuje konserwację monitoringu 
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